

TREATY SERIES. No. 24.

1908.

AGREEMENT

BETWEEN

THE UNITED KINGDOM AND BELGIUM

CONCERNING THE

EXCHANGE OF INSURED LETTERS
AND BOXES.

Signed at Brussels, July 28, 1908.

*Presented to both Houses of Parliament by Command of His Majesty.
August 1908.*

LONDON:

PRINTED FOR HIS MAJESTY'S STATIONERY OFFICE,
BY HARRISON AND SONS, ST. MARTIN'S LANE,
PRINTERS IN ORDINARY TO HIS MAJESTY.

And to be purchased either directly or through any Bookseller, from
WYMAN AND SONS, LTD., FETTER LANE, E.C.; and
32, ABINGDON STREET, WESTMINSTER, S.W.; or
OLIVER AND BOYD, TWEEDDALE COURT, EDINBURGH; or
E. PONSONBY, 116, GRAFTON STREET, DUBLIN.

[Cd. 4249.] Price $\frac{1}{2}$ d.

AGREEMENT BETWEEN THE UNITED KING-
DOM AND BELGIUM CONCERNING THE
EXCHANGE OF INSURED LETTERS AND
BOXES.

Signed at Brussels, July 28, 1908.

*Agreement between Great Britain
and Belgium concerning the
exchange of insured Letters
and Boxes.*

*Arrangement entre la Grande-
Bretagne et la Belgique con-
cernant l'échange des Lettres et
des Boîtes avec Valeur déclarée.*

THE Undersigned, the Envoy Extraordinary and Minister Plenipotentiary of His Majesty the King of the United Kingdom of Great Britain and Ireland and of the British Dominions beyond the Seas, Emperor of India, and the Minister for Foreign Affairs of His Majesty the King of the Belgians, duly authorized for this purpose by their respective Governments, agree as follows:—

In modification of the stipulations of Articles 4 and 5 of the Agreement signed at Rome on the 26th of May, 1906, the sea rate applicable to the transmission between Dover and Ostend of insured boxes exchanged between Belgium and the countries to which Belgium serves as an intermediary on

LES Soussignés, Envoyé Extraordinaire et Ministre Plénipotentiaire de Sa Majesté le Roi du Royaume - Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande et des Territoires Britanniques au delà des Mers, Empereur des Indes, et Ministre des Affaires Étrangères de Sa Majesté le Roi des Belges, dûment autorisés à cet effet par leurs Gouvernements respectifs, sont convenus de ce qui suit:—

Par dérogation aux dispositions des Articles 4 et 5 de l'Arrangement signé à Rome le 26 Mai, 1906, le port maritime afférent au transport entre Ostende et Douvres des boîtes avec valeur déclarée échangées entre la Belgique et les pays auxquels la Belgique sert d'intermédiaire, d'une part, et la

the one part, and Great Britain and the countries to which Great Britain serves as intermediary on the other part, is fixed at 25 centimes for each article. No insurance fee is collected for the transmission of insured letters and boxes between Dover and Ostend.

The present Agreement shall come into force on a date subsequently to be fixed by the two Post Offices concerned.

Done in duplicate at Brussels, on the twenty-eighth of July, 1908.

ARTHUR H. HARDINGE.

Grande-Bretagne et les pays auxquels la Grande-Bretagne sert d'intermédiaire, d'autre part, est fixé à 25 centimes par envoi.

Aucun droit d'assurance maritime n'est perçu du chef du transport entre Ostende et Douvres des lettres et des boîtes avec valeur déclarée.

Le présent Arrangement entrera en vigueur à une date à fixer ultérieurement par les deux Administrations intéressées.

Fait en double expédition, à Bruxelles, le vingt-huit Juillet, 1908.

J. DAVIGNON.
